
Radny Rady Miasta Lublina 
Stanisław Brzozowski 

Lublin dn. 22 stycznia 2021 

Pan Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublina 

Za pośrednictwem 

Przewodniczącego 
Rady Miasta Lublina 

Interpelacja w sprawie doświetlenia ul. Rusałka. 
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W związkll z brakiem możliwości (ze względów formalno-prawnych) inwestycji miasta w 

zakresie montażu dodatkowej oprnwy oświetleniowej na istniejącym slupie energetycznym nr 1/1 

wł. PGE przy skrzyżowaniu ul. Rusilłka z uL Wesołą - proszę, aby miasto w ramach bieżących 

kontaktów zwróciło się do PGE Dystrybucja S. A. oddział Lublin (właściciel infrastruktury 

oświetleniowej w tym rejonie) z prośbą (zapytaniem o możliwość) montażu przez spółkę 

dodatkowego wysięgnika wraz z oprawą oświetleniową na tym slupie, która byłaby nakierowana na 

w/w. skrzyżowanie. 

Takie rozwiązrn1ie, w przypadku uzyskania przychylności ze strony PGE (które mogłoby do 

tego zadania wykorzystać z powodzeniem używany wysięgnik i oprawę ośW.) pozwoli na \Vymieme 

poprawienie bezpiecze1ist"'a w tym miejscu. Działanie to miałoby w założeniu charakter 

wyjątkowy, jednorazowy, ale byłoby zarazem korzystne także dla PGE, gdyż dodatkowa oprawa 

(co oczywiste) generowat1by także dodatkowe zużycie prądu. Działanie to pozwoliłoby także na 

zrealizowanie naj\vaZniejszego z doświetleń, którego nie udało się zrealizować w związku z 

rezygnacJą pt7,ez miasto 7. takiego trybu działania pod wpływem problemów natury formalno

prawnej. 

W odpowiecl7.i na niniejsze pismo proszę o przekazanie, jakie stanowisko zajęła w 

przedrniotowej sprawie ostatecznie PGE Dysn,bucja S. A. 
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